
Toimittaja Julia Angelma: 

Tilaatko koskaan ruokaa kotiin esim. Woltilla, Foodoralla tai sitten tämmöisellä 

ruokarobotilla ja jos kyllä, niin kuinka usein? 

Haastateltava Meri Pere: 

Ehkä noin kerran parissa kuukaudessa. 

Haastateltava Eveliina Latosaari: 

En oikeastaan, todella harvoin.  

Haastateltava Veera Peteri: 

Mä en oo itse asiassa ikinä henkilökohtaisesti tilannut tuohon minun omaan tai meidän 

niinku kotiosoitteeseen, että sitten mulla on ystävät tilannu tai sitten niinku Tommi on 

tilannu ruokia. Ja sitä ruokarobottia ei olla käytetty. 

Haastateltava Tommi Räsänen: 

Mä, tota, tilaan ehkä pari kertaa kuukaudessa. 

Toimittaja Julia Angelma: 

Missä tilanteissa tää ruoan tilaaminen kotiin voi olla houkuttelevampaa kun kauppaan 

meneminen ite? 

Haastateltava Meri Pere: 

Jos on tosi väsyny. Joo, ei jaksa lähtee tai jaksa tehdä mitään ruokaa, niin sillon. 

Haastateltava Eveliina Latosaari: 

Ei oikeastaan tuu semmoista tilannetta. Kyl mä menen sinne kauppaan. 

Haastateltava Tommi Räsänen: 

Iltapäivällä töitten jälkeen, kun ei jaksa enää sohvalta siirtyy mihinkään. Puhdas laiskuus. 

Haastateltava Veera Peteri: 

Joo, joo, kyllä siihen liittyy yleensä se että ei, ei jaksa. Elikkä mä sanoisin että perjantai, 

perjantai-ilta on aika paha. Se on kätevää sitten siinä tilanteessa se ruoan tilaaminen. 

Toimittaja Julia Angelma: 

Tää ruoan kotiinkuljetusten suosio on ollut kasvussa, niin mitä ajatuksia tää suosion 

kasvaminen herättää? 

Haastateltava Meri Pere: 

Kyllä se on ihan hyvä juttu ja sitten se on hyvä myös, että se työllistää, työllistää ihmisiä 

myös. Niin tota, on mun mielestä kiva. Hyvä juttu. 

Haastateltava Eveliina Latosaari: 



No siin on puolensa. Koska no, jos on sairas, niin siinä vaiheessa se on hyvä juttu, mutta 

sitten taas se vaikuttaa siihen, että me ei olla ihmisten kanssa kontaktissa. Ne vähenee.  

Haastateltava Tommi Räsänen: 

Negatiivisia kyl. Just tälleen näin niinku lähetään ihan, ihan intuitiolla sanoo. Mä väitän, että 

siinä jotain poljetaan. Joko sitä ruokalähettiä tai yrittäjää tai jotain muuta. Että jollain tasolla 

mä oon aina yrittänyt sitten, jos on mahdollista, niin suoraan niiltä yrittäjiltä iteltä tilata. 

Haastateltava Veera Peteri: 

Joo, mulla ei niin, niin lähtökohtaisesti. Toki toivon, et se bisnes on eettistä. Siitä oon kyllä 

niinku kuullu ja lukenu, että siinä on nämä omat ongelmansa. Ja totta kai sitten voi vähän 

marttailla siinä mielessä, että että mitä se tarkottaa, jos ei tehdä sitä ruokaa ja onko – me 

ollaan muutenkin suomalaiset ihan hirveän, niinku, nopeita syöjiä ja me kaks erittäin 

nopeita, niin sitten se, että jos siitä vielä leikataan se tekemiseen käytetty aika, niin se 

tavallaan – jotenkin tuntuu, että se menettää vähän merkitystään, siis se syöminen. Ihan 

tälleen niinku sosiaalisena eventtinä. 

 


